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VVD Trimbos Kerstmarkten in de grotten in 2018 

 Welke stappen heeft het college voorbereid / in voorbereiding om 
de aanval in december 2017 op de veiligheidssituatie in de 
kerstgrotten publiekelijk te pareren? 

Het hele kerstverhaal heeft een enorme impact.  

Op korte termijn wordt op alle facetten een goede 

evaluatie opgesteld, waarbij de grotten – met name 

vanwege de aspecten vleermuizen en brandveiligheid - 

echt aandacht vragen. Op beide fronten is een soort 

stuurgroep gevormd.  

 

De stuurgroep vleermuizen bestaat uit: de burgemeester 

als voorzitter, 2 gedeputeerden en 1 ambtelijk 

medewerker.  

Er wordt uitgegaan van het uitgangspunt dat het 

mogelijk moet zijn om 3 km in een grot van 72 km te 

gebruiken, misschien met wat compenserende 

maatregelen in verband met de vleermuizen.  

Er is afgesproken dat hier voor 1 mei zekerheid over 

moet bestaan. 

 

Brandveiligheid: de uitzendingen van de interviews van 

de burgemeester en de brandweercommandant door 

1Vandaag hadden een enorme impact. De teksten van de 

hele interviews hebben de fractievoorzitters ontvangen. 

Hieruit blijkt dat 1Vandaag de uitzendingen heeft 

geframed. De burgemeester vindt het zorgelijke dat een 

en ander een klokkenluiderssite naar buiten kwam en dat 

is gebleken dat de stukken uit 2015 daar een grote rol in 

speelden.  

1Vandaag dient nog steeds WOB-verzoeken in en die 

worden keurig afgewerkt. Het blijft iets wat een zekere 

spanning oproept. 

Daarnaast waren in een andere uitzending 2 deskundigen 

(professor Helsloot en de heer Vos) aan het woord. De 

burgemeester is samen met enkele mensen van de 



brandweer en enkele ambtenaren in gesprek gegaan met 

professor Helsloot. Daarbij is afgesproken dat professor 

Helsloot de gemeente in de komende maanden komt 

adviseren. Dit vanuit de benadering dat met allerlei 

eenvoudige maatregelen voorkomen moet worden dat er 

brand ontstaat (door geen open vuur, door let-verlichting 

i.p.v. bouwlampen, etc.). 

Bij elektronica kan altijd ergens warmte ontstaan. Dus 

als er zich ergens vuur voordoet, moet voorkomen 

worden dat het zich kan verspreiden. Hiervoor kunnen 

maatregelen getroffen worden. 

Een 3e element is de rookontwikkeling in de grot, ook 

hiervoor kunnen maatregelen getroffen worden (bijv. 

door gordijnen). 

Al deze punten worden samen met de professor 

uitgezocht.  

Het voornemen is om samen met de brandweer in de 3 

kolommen maatregelen op te schrijven. Die maatregelen 

zitten voor een deel in de vergunningen, dus het is niet 

allemaal nieuw.  

Het zou goed zijn om dit maatregelenpakket nogmaals 

met 3 deskundigen te delen. Als die deskundigen zeggen 

dat het - met de voorgestelde maatregelen - voldoende 

brandveilig is, kan de burgemeester daar zijn 

handtekening onder zetten. Zoals verschillen de 

Gemeentegrot en de Fluweelengrot van elkaar.  

 

Ergens rond mei is de conceptvergunning klaar. Het 

voornemen is om op dat moment met de deskundigen 

naar buiten te treden en uit te leggen dat de grotten 

voldoende brandveilig zijn. 

 

Reactie lid H. Trimbos. 
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